
Ens hem de dutxar cada dia amb sabó? 

 

 

 
Jo he triat el tema de la higiene, perquè em sembla que 

pot ajudar a altres persones. 

 

Penso que ensabonar-te cada dia amb sabó pot arribar a 

ser dolent per la teva pell. 

 

Molta gent llegint aixó, pot arribar a pensar que no em 

dutxo, no és cert, però deixeu-me dir el què jo crec que 

seria el millor: 

Dutxar-te amb sabó un cop a la setmana i la resta de dies 

només ensabonar-te les aixelles i el cul, i netejar-te amb 

aigua la resta del cos, això seria el millor per tots. 

 

Podeu pensar que si no et dutxes amb sabó faràs pudor. 

Això no és cert, pregunteu-li a un home que es va passar 

cinc anys sense dutxar-se i no en feia gens. 

 

La meva conclusió final és que dutxar-se cada dia amb 

sabó et pot fer mal a la pell. 

 

 

 

                           Joana Vinyals  

 

 

 

 



Quina és la necessitat de canviar l’hora? 

 
Quina és la necessitat de canviar l’hora? Jo crec que cap ni una. 

Que ens haguem d’aixecar quasi de nit i que a les sis ja sigui 

fosc, només tenim 10 hores que no són fosques, comptant que 

hem d’esmorzar, dinar i anar a l’escola no ens queda temps de 

claror.  

Jo penso que no s’hauria de canviar l’hora, és difícil acostumar-

se. 

Jo espero que ja no es torni a canviar l’hora. 

I vosaltres, què penseu? 

 

Àlex Raventós 

 


